

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, NOVEMBER 24, 1976

(3)

[Text]

The Standing Committee on National Resources and Public Works met at 4:41 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Alan Martin, presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Bawden, Douglas (Nanaimo-Cowichan-The Islands), Dupras, Foster, Gendron, Maine, Martin, McKinley, Oberle and Railton.

*Appearing:* The Honourable Alastair Gillespie, Minister of Energy, Mines and Resources.

*Witnesses: From Atomic Energy of Canada Limited:* Mr. R. Campbell, Chairman; Mr. N. Foster, President.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Wednesday, November 10, 1976. (See *Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, November 23, 1976, Issue No. 1.*)

The Chairman called Vote 35b—Atomic Energy of Canada Limited under ENERGY, MINES AND RESOURCES.

The Minister made a statement and with the witnesses answered questions.

At 6:20 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Comité*

David Cook

*Clerk of the Committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 24 NOVEMBRE 1976

(3)

[Traduction]

Le Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics se réunit aujourd'hui à 16 h 41 sous la présidence de M. Alan Martin (président).

*Membres du Comité présents:* MM. Bawden, Douglas (Nanaimo-Cowichan-Les Îles), Dupras, Foster, Gendron, Maine, Martin, McKinley, Oberle et Railton.

*Comparaît:* L'honorable Alastair Gillespie, ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources.

*Témoins: De l'Énergie atomique du Canada, Ltée:* M. R. Campbell, président du conseil d'administration et M. N. Foster, président.

Le Comité poursuit l'étude de son ordre de renvoi du mercredi 10 novembre 1976. (Voir le procès-verbal du mardi 23 novembre 1976, fascicule n° 1).

Le président met en délibération le crédit 35b—Énergie atomique du Canada, Ltée à la rubrique ÉNERGIE, MINES ET RESSOURCES.

Le ministre fait une déclaration puis, avec les témoins, il répond aux questions.

A 18 h 20, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.